



## مريم الرومي

الهيئة الاتحادية

وزيرة الشؤون الاجتماعية



ولدت مربم محمد خلفان الرومي في الحام 1957، وهى تشغل منصب وزيرة للشؤون الاحتماعية في دولة الامارات العربية، منذ فبراير 2006. وتعد ثاني امرأة تعدن بمنصب وزارى بدولة الإمارات.

حصلت مريم الرومي على بكالوريوس أدب انجليزى قدماع نے 1980، مرح رف الإمــــارات، وعــلـى شــهـادة الحكـــتــوراه الــفــخــريــة في المسؤولية الاحتماعية والتنصية مين حامعة مىدلىنىكىس.

وتقلدت عدة مناصب معامية وتربوية واحتماعة وفي محالات التسويق

والإدارة العامة حيث كانت وكيلة وزارة العمل والشؤون الاجتماعية منذ فبرابر ١٩٩٩، حتى تنصيبها وزيـرة للشؤون الاجتماعية، ورئيسة مؤسسة صندوق الزواج من . 2008 - 2006

وشغلت معالى مريم الرومي خلال مسترتها العملية عضوية محاليين إدارة العديد مـن الـمـؤسسات المحلية والحولية، وهي الآن عضو المحلس الوزاري للخدمات رمحلال عنه دارزوا مسلمه 2006، وعضو اللحنة الوزارية للتشريعات بمجلس الوزراء منذ العام 2007، وعضو في المنتدى العربى الدولى للمرأة في لندن.





## الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية

**Federal Authority For Government Human Resources** 

## **Maryam Al Roumi**

## **Minister of Social Affairs**





- H.E. Maryam Mohammed Khalfan Al Roumi was born in 1957, she occupies the position of Minister of Social Affairs in the United Arab Emirates, since February 2006. She is the second woman who holds a cabinet post in the United Arab Emirates.
- Maryam Al Roumi got a Bachelor Degree in English literature in 1980, from Emirates University, And an honorary doctorate in social responsibility and development from the University of Middlesex.
- And she took several teaching positions, educational, social, and in the areas of marketing and public administration, She

- served as the undersecretary of the ministry of labour and social affairs in February 1999, Until her inauguration as minister of social affairs and The President of the Marriage Fund Foundation since 2006 2008.
- And H.E. Mariam Al Roumi filled during her career membership on the boards of directors for many local and international institutions. She is now a member of the Ministerial Council for Services Council of Ministers since 2006, And a member of the Committee of Ministers of the Council of Ministers legislation since 2007, And a member of the Arab International Forum for Women in London.